



## Produk lelaki pewarna - KERASTASE

### FORCE MODAL STYLING FORCE MODAL Styling



**KÉRASTASE**  
PARIS

✉ bbazar@globelife.com

☎ +39 0331 1706328



### FORCE MODAL STYLING FORCE MODAL Styling

talian

Kerastase Homme kini dipertingkatkan dengan dua produk gaya baru:

#### **GETAH GEL ULTRAFISSANTE densifying dan penguat**

Julat mewakili jawapan yang jelas dan konkrit kepada masalah-masalah yang disebabkan oleh penggunaan yang kerap kapilari produk gaya yang sama. Dengan MODAL FORCE, asas penggubalan, yang agresif kulit kepala dan kelemahan massa kapilari kini hanya memori, produk dandanan rambut model sambil menghormati kesihatan rambut. Penggubalan berdasarkan Taurina membantu melawan ubah bentuk mentol, komponen D- Biotin dan arginine meningkatkan kualiti dan membantu pertumbuhan rambut folikel merangsang pengoksigenan.

#### **Styling GEL ULTRA- densifying**

Rambut gel ultra- densifying penetapan model dengan mudah untuk suatu meterai tambahan - kuat tetapi fleksibel. Gaya rambut yang ditakrifkan dan bersih. Rambut dilindungi berstruktur dan diperkukuhkan terima kasih kepada penggubalan berdasarkan taurinexpans.

Arahan untuk menggunakan kaedah penggunaan melibatkan permohonan pada rambut yang lembap atau kering. Sedikit produk digunakan pada tangan dan dipanaskan sebelum meneruskan perjalanan ke penstrukturan rambut.

Kontena : 200 tiub ml

#### **GETAH penguat**

Penguat getah menjalankan rambut volumizing dan memastikan memegang kuat dan fleksibel. Tekstur, mudah untuk bekerja dengan, ia menjadikan rambut bersih dan ditakrifkan dan mengekalkan kesihatan rambut.

Arahan untuk menggunakan kaedah penggunaan melibatkan penggunaan penguat getah pada rambut yang basah atau kering, berkesan untuk membentuk gaya rambut yang mesti memanaskan sedikit produk di tangan anda

.Kontena : 150 ml balang

**Permodelan PASTE densifying kesan**

Jenis rambut: halus, bahawa jumlah keperluan. Sederhana pelekap Level (3 of 6). Kesan semula jadi dan bersih. Densifying tindakan. Light untuk disentuh.

Pakej : 75 ml balang